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BAŞLIK 

Süleyman Demirel Üniversitesi Eğitim Fakültesi Araştırma Görevlileri Birim Konseyi 

11.03.2022 tarihinde Araştırma Görevlileri Yaşadığı Sorunlar, Verimliliği Arttırmak İçin 

Öneriler gündemiyle Fakültemiz Dekanlık Toplantı Salonunda toplanmıştır. 

 

Bu toplantı tutanağı Fakülte Araştırma Görevlilerin geri dönüşleri dikkate alınarak; 

araştırma görevlilerinin verimliliğini arttırmak amacıyla yaşanan sorun ve önerileri 

Üniversite Araştırma Görevlileri Konseyine iletmek amacıyla hazırlanmıştır. 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1- Araştırma Görevlileri Yaşadığı Sorunlar 

2- Verimliliği Arttırmak İçin Öneriler 

 

KAPSAM 

ALINAN KARARLAR 

1-Araştırma görevlilerinin görev tanımı net olmadığından olması gerekenden daha fazlasını 

yapmak durumunda kaldığımız düşünülmektedir. (Örn: idari personelin yapması gereken 

oldukça basit bir iş bile bizden istenmektedir) Özellikle pandemi döneminde idari personelin 

yükümlü olduğu sorumluluklar konusunda net bir sınır çizilmemiş olması nedeniyle 

araştırma görevlileri asıl görevleri dışında işlerle meşgul olmak zorunda kalmıştır.  

 

2- Araştırma görevlilerinin araştırma, inceleme, deneylerde yardımcı olma görevleri dışında 

yaptıkları ve dönem içinde yürüttükleri akademik işlerde motivasyon kaybına neden olan 

idari iş ve işlemlerden sayılabilecek ders programı, sınav programı gibi iş ve işlemlerin 

yürütülmesinde farklı yöntemler konusunda çalışmalar yapılmasının gerekli olduğu 

düşünülmektedir. Bu programların hazırlanabileceği otomasyon sistemlerinin kurulması veya 

alınması, bölüm sekreterliklerinin bu işlemlerde görevlendirilmesi, sabit (çakılı) 

programların oluşturulması gibi uygulamalar yapılabilecek ve farklı üniversitelerde 

yürütülen uygulamalar arasında sayılabilir.  

 

3-Fakülte ve bölüm bazında araştırma görevlileri arasında eşit iş dağılımı konusunda 

tereddütlerimiz bulunmaktadır.  

  

4- Göreve yeni başlayan araştırma görevlileri için oryantasyon programı – kitapçığı vb 

hazırlanabilir. Mentörlük uygulaması da bu anlamda yeni başlayan arkadaşlarımız için 

kolaylaştırıcı bir faktör olabilecektir.  

 

5- Kadro düzenlemeleri yapılırken bölümlerde mevcut araştırma görevlisi sayısının göz 

önünde bulundurulmasının ve alımların bu doğrultuda yapılmasının mevcut arkadaşlarımızın 

motivasyon, adanmışlık ve bağlılık düzeyleri için olumlu katkılar sağlayacağına 

inanılmaktadır. Kurumda bu yönde bir kültür oluşturulmasını, arkadaşlarımızın doktora ve 

sonrası süreçleri kadro kaygısı taşımadan, daha az stresli bir biçimde geçirebilmeleri adına 

önemli olduğu düşünülmektedir. 
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6- Şu anda doktoralarını yapmak üzere farklı üniversitelerde görevlendirilmiş 50d’li olan 

araştırma görevlisi arkadaşlarımız bölümün ihtiyaçlarını karşılayacak şekilde kendilerini 

yetiştirdiğini ve doktora bitiminde bölüme en iyi şekilde katkı sunmayı beklediklerini 

belirtmişlerdir. Bu durumda olan tüm araştırma görevlisi arkadaşlarımız 50d ile ilgili olumlu 

gelişmelere acilen ihtiyaç duyulmaktadır.  

 

7- Fakültemizin fiziki yapısı öğrenci sayımızı karşılamaya yetecek düzeyde değildir. Bunun 

sıkıntısı gerek ders programı gerekse sınav programı yaparken yaşanmaktadır. Öğrencileri 

rahatça sığdırabileceğimiz, farklı yöntemleri kullanarak ders anlatabileceğimiz ve 

öğretmenlik meslek bilgisi derslerini etkili bir şekilde işleyebileceğimiz sınıflarımız maalesef 

mevcut değildir.  

 

8- Fakültemizin eski bir bina olmasından kaynaklı problemler de yaşamaktadır. Zaman 

zaman binanın dış cephesinden ve hatta çatıdan,  zaman zaman da sınıflarda tavanlardan 

düşen parçalar gerek öğrencilerin gerekse tüm personelin güvenliğini tehdit etmektedir.  

 

9- Rektör Hocamızın daha görünür olmasını, en azından yılda bir kere dahi olsa akademik 

kurul vb. bir toplantıda bir araya gelebilmenin motivasyon adına önemli olduğu 

düşünülmektedir. (Öğrencilerin dahi bizden daha fazla ve daha kolay iletişim kurduklarını 

düşünüyoruz – twitter vb yollarla da olsa) 

 

10- Bölüm ve fakülte görevlerini aksatmayacak şekilde hafta içi bir günün izin-günü olarak 

sayılması talep edilmektedir. (sahada araştırma – veri toplama vb için hareket kolaylığı 

sağlaması adına)  

 

KATILIMCILAR 

1 Arş. Gör. Funda ERYILMAZ BALLI 

2 Arş. Gör. Dr. Merve TAŞCAN 

3 Arş. Gör. Zuhal BAŞPINAR 

4 Arş. Gör. Hüseyin KARAASLAN 

5 Arş. Gör. Dilay AKGÜN GİRAY 

6 Arş. Gör. Derya COŞKUN 
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